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Päevakord:
1. Tutvustus : Koolieelse lasteasutuse keskkonna ohutuse ja turvalisuse 
hindamiskriteeriumid Vastseliina Lasteaias.

2. Tutvustus: Vastseliina Lasteaia sisehindamise kord.

3. Rühmade liigi muutmine 2022/2023 õppeaastal.

4. Eelinfo laste arvu kohta 2023/2024 õppeaastal.

5. Jooksvad küsimused.

1. Tutvustus : Koolieelse lasteasutuse keskkonna ohutuse ja turvalisuse 
hindamiskriteeriumid Vastseliina Lasteaias.

Lasteaia  turvalisuse  hindamisel  ja  suheldes  teiste  lasteaedadega,  soovitati  panna  riskitabelisse
võimalikult palju riske, mis võivad ette tulla (õueala, sisekeskkond, spordikeskkond, liikumine ja
muu tegevus). Väljaspool lasteaeda  asume kahe suurema tänava vahel. Peab jälgima, kuidas lapsed
tulevad  ja  lähevad.  Juurde  oleme  saanud  parkimiskohti  lasteaia  poole,  kuhu  vanemad  saavad
parkida oma autod ning sellega ka vähendada turvariski. Uued atraktsioonid ning välja on vahetatud
piirdeaed. Loodame sel aastal saada ka tibutare rühma mänguväljakule vaheaia. Maja on 8 aastat
tagasi  renoveeritud.  Sisekeskkond-treppidel  liikumisel  tuleb   lapsi  jälgida  ja  tagada  turvaline
jõudmine sihtkohta (et poleks libe, jalanõud jne.)

Küsimusi polnud.

2. Tutvustus: Vastseliina Lasteaia sisehindamise kord.

Direktor tutvustas Vastseliina Lasteaia sisehindamise korda.
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3. Rühmade liigi muutmine 2022/2023 õppeaastal.

Piret K.:Naksikutesse moodustada liitrühm, kus on  söime- ja aiarühma lapsed koos. Naksikute 
esindaja  Liis Tillmann tegi ettepaneku moodustada liitrühm.

Kõik hoolekogu liikmed olid nõus rühmaliigi muutmisega Naksikute rühmas. Naksikute rühmast 
moodustatakse liitrühm. 

4. Eelinfo laste arvu kohta 2023/2024 õppeaastal.

Sõime rühmas on praegu 16 kohta ja kõik kohad täidetud, 3 last veel soovivad kohta, nendest 2 on
nõus ootama sügiseni,  1 soovib kohta mai  kuust (laps  1,6 a.).  Praegu on lapsi  Jõmmikutes  24,
pääsudes 21, naksikutes 16 (1 laps on juurde tulemas). Lasteaia lõpetab kevadel 12 last, 18 avaldust
on hetkel sügiseks lasteaeda. Pääsudes on järgmisel aastal 3-aastased ja  5-6 aastased, Jõmmikutes
on koolieelikud.

5. Jooksvad küsimused.

Suvel  on   lasteaias  kollektiivpuhkus,  valverühmad  on   Väimela  ja  Lasva.  Hoolekogu  koolitus
toimub  05.04.  2023  kell16.00  Võru  Vallavalitsuses,  koolitajaks  Pille  Raudam  Tibutares  on
hetkeseis  selline,  et  õp.  Piia  Ugur lahkub omal soovil.  Direktor  tegi  ettepaneku liikumisõpetaja
Katrin Tammelehele asuda tööle kuni puhkuseni tibutare rühma õpetajaks. Ootame vastust, soovis
mõtlemisaega paar päeva. Liikumise õpetaja otsiks piirkonnast (I. Siegert, A. Raag).Et lastel oleks
mugav ja inimesed tuttavad (tibutare lastel).

L. Tillmann küsis: Kuidas on õpetaja abide palgad?

P. Kunnus vastas: Praegu saime nii, et õp. Abidele saame maksta 800 eurot, vald lubas leida 
lisaeelarvest vahendid, mida läheb vaja selle täitmiseks.

L. Tillmann küsis: Kas maj. juhataja koht sai kaetud?

P. Kunnus vastas: Praegu aitab köök, koristaja, peab vaatama kuidas  mida lahendada. Maj. 
juhatajat on kindlasti vaja, kas siis osa- või täiskohaga.

P. Otsatalu: Pead ikka ära otsustama, kas on vaja või mitte. Kui lasete selle koha ära võtta, siis 
seda tagasi enam ei saa.

L.Tillmann: Kas A. Leelans peab lasteaias abis käima, kui vaja?

P.Otsatalu: Tema ametijuhendis on kirjas, et peab lasteaia, rahvamaja, muusikakoolis vajadusel 
käima töid tegemas.

L. Tillmann: Millised muutused ootavad meie lasteaeda  uue hariduse arengukava järgi?

P. Otsatalu:Plaanis on viia lasteaiad ühise juhtimise alla. Kuid meie lasteaeda ei peaks see 
puudutama , kuna asukoht on nii kaugel
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